
PROTOKOL NT XXTX/{)g
PRZEBIEGU SESJI RADY GMINY ZIELONA C6Id{

z dnia 2:l kwietnia 2009 roku

Obrady sesji odby,)- sir^ w Sali obrad Urzedu Gniiv, ul Dqbrowskiego
41, pocz4lek obrad godz. I I ".

Obrady XXIX zwyczajnei Scsji Rady Cnriil Zielona Gora otwozvl
Przewodni.z4cy Rady Gniny flcnryk walczak. nastepnic Przewodniczqcv
Rady Gminy prysilal przybyrych Da dzisiejsze obradv. w osobach. Pana

Komendanla Miejskiej Strazy Pozarnej Waldemdr! Michalowskicgo, Pana
Adana Mileja Komendanla lll Komisariatu Policii. Nadlcsniczego
NadleinicLwa Pq'tok Macieja Taborskieso. Przewodniczqceso Radv PowLatu

Krzysnofa Sroczy,iskiego, ndnych lowia|u Jadrvigq Oziemko$skq I ladwig€
Kaluze, W6jta Gninr), Z ce Wojta Gminy, Pania. Skarbnik, Pdniq Sekrerarz
Paniq mecenas, dyrektoro{ plac6wek oiwiarowych, kierownik6a rei'ratorv.
dyrektora GBP i KZG. Panic i Panow sollvs6w, witam $sz)stkich pozoslag_ch

so(ci oraz Paniqi Panorv RadnYch

Przewodniczqcy Rddy Gminy, stwierdzil qworum na sali obrad obecnvch
jesl 14 radnych na slan 15 Mdnvch. / lisla obecnoici w zal4czeniu / wilc

posiadamy zdolnodi do podejno'vania uchwal

Ad.2
Prewodnicz4cy Rady Gminy powiedzial, ze porz'Ldck obrad otzvmali

Panstwo \.zawladomieniach. Nasteplic Pzewodniczqcv ltadv spvtal czv ktoS

z Panstwa radnych ma fropozycje zmian) porz4dkir obmd

Z ian do lorzqdku obmd Die zgloszo.o

Prewodnicz4cJ Rady Gniny lopLosil o lrzeglosowanie porz4dku' Po
glosowaniu poinfonorval, ze porzadek oblad zosiai !r7vj etv jcdnogloinie

Przewodnicz4c) Rady Gminy 1w6cil sie z zaPvr'nieh do Sek'elaza obrad'

czy zglasza uwagido ffeici przeliegtr protokolu osialiliej ScsjiRad! '

S"t"i"." 
"U."a"p"*l"A,i"t, 

ze nikt z 'adnvch uwag uje zslosil . osobiftie tcz



Za pryjrciem p.olokolu przebiesu Sesii gloso\alo t2 osob. 3 wsrrzymab sit
odglosu/MariuszRosik. JacckRusinski, Jan Smoler.

Na obmdy przybyla radna Hanna Wysocka, Pzewodniczqcy poinlbrmoual ,2e
na Sali obmdje$ l5 radrych.

Na wstepie Pzerodniczqcl Rady Gminy powiedzial. 2c od oslarDiej Sesji Rad)
Gniny, ,.od dnia 31 marca br otrzynalem wiele zaproszei na 6aeeo rodzaju
spoikania z rnieszkancami naszej Gminy. Niesiely z powodu sinutnych
wydalzen rcdzinnych ofaz brsodniowego pobylu w szpitalu hlinicznym nie
moglen w nich lczcslnicz]a za co organizatororv b.rdzo przcpraszam.

w dniach 12 i 26 marca omz I i 16 oraz 2l kwietnia petn;lcn dlzur w

w dniu 27 barca uczesrnjcz)-lem *losiedzeniu Komisji Rewizyjnej, na k6rym
malizowane byto sprawozdanie z \11konalia bud2etu gmin),za:008 rok,
rv dniu 29 marca podziwiatem prezenlacie z okazji Su,icta Kaziuk6w

zorgdizowde przez Muzetrm Etnograticzne w Ochli.
w dniu I 4 kwietnia prygoiollalisny porzqdek olrrad dzisiej szej Scsi i,

-17 kwiehia ni.lem okazje obejuei nowo otwat{ po remoncie prrychodnie
lckaBkqw Zawadzic,
-a w dniu 22 kwiehia !iT.ysluchiwalein si€ obradom KoinisjiOisialy.

Prze$odniczecy Rady s0tat czy sqpylania do pzedstawionej intbrmacj i.
Pytan nie zgloszono. mdni informacjq pzyjeli.

Ad.5
Przewodniczqcy R.1dy Cminr z$r.icil sia z proib4 do Woila Gnin, o
przedstawienie sprawozdania z redljzircji uchwal Rady w okresie

w6jt Gminy oswiadczy], ze od oslat,ticj Scsii rosLalo wldanych 27 zar4dze'i

- realizacji uchwaly budzetowej z zakrcsu eospodarki nnansowej wydano
lqcznic 6 zaz4dzerl D lytrr :
- dwlt w sprawie zmiany ukiadu wykonaivczcgo budzetu gminy na 2009 rok,
w spfawie aniany planu finansoweso zadaf z zakcsu adninislracji rzqdowej

innych zadan zleconych gminie/- us!l]wan!,
-dwa w strawic ziniany planx findsoweeo wydatk6* budTitowych UrzQdu
cnhy zieloDa c6ra, I ;,
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'w sprawie zniany plan6rv dochodow i wldatk6w rv budzccie sminy na:009
fok zwivanych z wprowadzonymi zmianani dolacji celo{ycn
p.zek'?wuych z budzetu.

- reatizacji zadai pzjslugLriqcych ofsanowi prowadzncenu llac6wki
o(wiatowe Ffdano l4cznie 2 zarz4dzcDia doqczauc :
-zalwje'dzenia aneks6w do afkuszy organizacyjnych dla PSP w Puylepie.

realizacji zadm z zakresu infrastruklur] lechnicznej! wydano 8 zarz4dzen. w

powolania konisji przetargoqlch, \r t),m miedzy inn)rrni Da budowa
oswiellenie w Lusowie . Ochli ,Raculi na ulicach wirora, Kosmowskiej i
witkiesicza, budo$' chodnika w Raculi wzdluz ulicl clogo\lskiei
-z zal<resu realizacji uchwa! $, spratrie zasad nabywania. zbywMia i
obci4zania nieruchonro(cj .r,z ich $tdzierrawiani. Iub $lnajmowania na
okes dluzszl ni2 l lala trf,dano 5 zaLzqdzen w spmvech:
-obnizenia ceny wywotawczej w II pEetargu ustn)m na slrzedaz
nieruchomoici stanowiqcych wtasnoSa Gminv.
'sp.zeda2y lokalu mieszkalneso Nr 5 polozonego tr brLlrnlu frz) !1.
Spokojnej w Nosym Kisielinie
-oraz Diefuchomosci zabudowanej polozonel w Staryrn Kisielinic.

Wydano r6sriez zauqdzenia z iueso zakresu a mianowicie $,spra\yie zbycia
usznodzoDego w wlniku kolizji samoohod) sluzbowego oraz powolania
Gnimego Zespolu Z.zqdzani! Kiyzysowego , olocilcnia jc-qo sk}.du .
organ izac.ji, j ego sklad!', organizac.ji. siedziby onz lrybu pracy, zatwierdzcnia
operacyjnej aktualizacji ..Inslrukcii bezpieczeistwa potarowego dla budlnku
adminisLracyjnego biu.o$ego Urzqdu Gniny Zielona Gora. wyaaczcnia
siedzib Obwodow]ch Konisji wyborczych rv stabch obwodach glosowania na
tcrcnic Gniny Zielona Cora i wyznaczcnia na tcrcnic gniny Ziclona Cora
miejsclrzeznaczonych na bezplatne lmieszczanie urz€dorqch obwieszczen
wyborczych illakat6w konitet6w slborczych w w-aboEch do Parlanenlu
I  r n | e . k i " b n . . - a d  . r \ . \ r . , d . i e '  , , e  v ' a 1 "  .

Ponadto w okresie tym :
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-w tniu E marca uczesiniczylcm w Swjqcie kobicr zorganizowanym przez
spc{ccznoii wsi Zawada,
-w dntu 9 narca uczestniczytem w konfe.encji pr.,.polska Wiej.',
w dDiach 10,12,15. l8 oraz I odbyrr sie zebrdia wiejskie w Zawadzie,

Pzylepie, Ochli, Raculi i Kielpinie,
-ll marca uczestniczy{em w posicdzen Komisji Rotnicrwa Sejnikn
Wojew6dzkiego, k!6re odbylo si€ na rerenic Skansenu $,Ochli omz posiedzeriu
Gnimej Sp6lkiwodnej.
w dniu 12 nlarca uczeshiczylem w uroczystosci z okazji Dnia Kobiel we

wsiach Stary i No\tt, KisicliD. odbyl siQ iez cminny Tumjej Wicdzy

w dniu 20 s Babimoicie odbylo sia spotkanie dorycz4cc Zaeranicznej
Pronocji wojew6dzrwa, omz podlisanie umosf na budow€boiska .,Orjik, ,
rv dniu 23 uczestnicryien w Sesji Sejiriku,
-25 odbylo sie rozstz) gniecie konku6! ne palne rvielkanocn:r
-w dniu 26 marca xczeslniczylen w Scsji Rady powiarl, odbyla sie te2
konferencja prasowa na lelnar II etapuFunduszu Sp6jnofti.
uczestniczylem rowniez w oru.arciu Mi€dz)-ndodo\ych Zawod6w Halostch

w Piaciobojx Nowoczesn]'m w D'nnkowie,
11 ma.ca odbylo siq on6wienie synik6rv w'zyhcji kuratoqanej N psp

-w dniu 2 kwiehia odbyla sie konfcrencja PROW,
-w dniu I kwietnia odbvl si9 konkuN napisanke wjelkanocn4
-w dnnt 5 kwietnia pieklo P.zy!ok,
-* driu 7 kwictnia odbyl sil koDkuE zorgmizowany p'Ez gtmazjum i.
Prrylepie pt." wiem iunriem wszystko",
-8 kwietnia odbyla siQ konfe.encja na lemat lcyzysu gospodarczego.
-w dniu 20 kwietnia 8oftili3my delegacja z Neuzelle.
-21 i22 uczestniczylem w posiedzeniach konrisji.
w driu 2l uczesiniczylem w SesjiPowiatu.

Pzewodnic?4cy Rddl, Cninyj sp)tal czy se pytania do Pana W6jh.

Nadkomisarz Adan Milej, Komendant III Komisdiatu Policii przedstawil stan
bezpieczen$wa iporz4dku publjcznego naterenle cminy w rokx 2008.



Przewodnjczqcy Rady spytai cr!' sqpyrania.
Radna Antonlna Ambnzewicz- Sawcak. spyrala czy dzietnicoB Da

oborvi4zek wysrawii tzw. n;ebicsk:l karla, oczywiscie po ifieNeicji
poticji. To j*t jcdno pyianie, d.usic !o tetelonjcaie zgtaszaram n;
policjp, relefon odebral PaD KJzenniski, re * krzakach na skraju hsku
stoi sdoch6d_ nawet podala. nuher reiestacyjny. Z ubotewaiieh
strvierdzilam. ze po dw6ch dniach od zsloszenia samoch6d w dalszvm
. iqg- a l .

Komendant Mitej , odpowicdzia], ze co do niebieskiej kady do dzietnico$],
moze tr)Ttawia niebieska karq. co do drugiego pyran;a Lo spraw.lzl rl
rnrormacle. ale z-astuegan 2e sLoj4cytojazd na poboczu d.ogitojeszcze niejesr
czasamj podsrawa do podjecia dziale.

Po dalszej dyskusji i udzieteniu odpowiedzi na zadane pyrania, prze,vodnicz{cy
Rady Gniny podziekowal Panu Komendantowi za v'sr{lrcnre.

Kornendant Micjskiej Srazy
nruhimedialnej szczeg6]owo
jednostek OSP w roku 2008.

Pozamej Waldemaf Michalowski, w formie
przedstawil infornacje z dzialai strazy $ tu

Po om6wieni! dziald, Przewodnicz4cy Rady spytal czy sqplraiia

Na wstepie W6j! podziekowAl za $,stqpienie, poczym spytal i poprosit o
szczerq odpowiedi na pttarie, co b) sit sralo gdybliny nasze dsie jednosrki
rylqczyli z ratowDictwa krejowego, chodzi o jednosikt z pzytepu i
Zarrady, poniewa2 w ostatniej infornracji retetonioaej dorycz4ccl dzialai
podjeq'ch $ akcji ratowniczej blla no'va iedynic o stmz)- zawodowej. a w niej
d l , u - d  1 . . - ; q l ' . 4 , r d 7 d r n ' i . l )  n d  , e j e d  .  k i u . l o r  . / p

KomendaDr MicLalowsli odpo$iedziai,2e nie wyobraza sobie rekjej sytuacji
aby jednostkj ochoiniczc b)t zratownicrwa krajoweso wylqczoDc.

Za przedstawienie informacji o sranie bczpieczeistwa
rowiie2 Prze$,odnicz4cy Rad) Gniny l;_t\.?



NastQpnie LJ6tkq informscje o stanie bezpicczistwa !.pozarcwego rv tasach,
pzedstawi] Nadlesniczy, Nadleinictwa przytok pan Maciej TaboBki.
podkeSlajqc ze najwiekszyrn klopotem s4 na dzi6 celowe podpalania las6w.
nierzadko przez samych ochotnik6w jcdnosrel< OSp, ate to wiqzc sisz q,m jz
ochotn'cy otrzymujq w),nagrodzenie z_a udzial w akcjach eainiczych Taka
sytuacja rniala miejsce ostahio s. Zawadzic. ale sq juz ..podejrzelia.' co do
osoby wiec sprawa badzie szJbko traja(niona. Nadtejniczy poruszyt r6wniez
problem zadmiecania las6w

Przewodniczqcy Rady spytal czy sqpytania.

Radna Antonina Ambro2e$icz, Sa*czuk. na wstepie powiedziala, ze chcialaby
lodzi€kowai P.nn lclniczemu, za slwiedzenie ze Rada podejmujqc
xchwale o placeniu dla ochotrik6w strazy pozenych 10 z] za godzine
popelnita ltqd, ja kiedy zaglosowalam nad t4 Lrchrvalq wewnelrzni€
mialam niedos)l, bo znamy llLdzi, w'emyjahjes! Rada, myde ze bada-
podlaleDia s, celu ot.zymania *lnag.odzeDia. Mysla panie
Przewodnicz4cy, Ptuie W6jcie ze pzysr?imy do zwe.yfikorvania tejze
uchwat i zebrr b)to to wlaiciwie zrozuniaie i zeby bylo nniej wredy

Konendant Waldemar Micharowski-wyjafii], ze \ilplata wynagrodzenia za
udzial w dkcjach gasniczych jcsl oborvi{zkien $fnikajqcyn z unaN_v.
ochohiczy musz:i otzymyrvai w),nagrodzenie nie mog4 go nawet prckazai
na inny celn!. na korzyii OSP, maksymalDa wlsokoi6 stawkiza godziira moze

Radny Jerzy Zetecki - powiedzi!], ze w nawiqzari! do s$vierdzenia iz w
Zawadzie, pod!.rlaczem jest czlonek OSP. to nie zostalo to jeszcze
udowodnione, sa to jedynie podejrzenia.

Pzewodnicz{cy Rady Gminy spyial , czy zosL:tly udzielone odpowiedzi na
inlerceiacj€ zgloszone na ostatliej Sesji.

W6jt odpowiedzial. ze tak.
Przewodniczecy Rady Gminy, podziekowal SoSciom.
nmi uczestnjczyi w obradach.

klor4 nie nogq dalej z



Ad 9.
I I
Przewodniczqcy Rady cminy lowiedziala, ze pzechodzimy do kolcjDeso
puku lorzEdku ob.ad, ! dridowicic rozpatzenia projekow uchwat i
podjecie uchwaly lub zajecie stanowiska.
Pzewodnicz4cy Rad)' Cminy powiedzial, 2e picrwszy projekr uchrvafy dotyczy
udzielenia absolutoriuin Wojtowi cminy ,n .ok 2008, po cz),m spyiat c7tr sq
jakie6 pylaDia.

Radny Jaroslaw Berenl- spytal dlaczego radni nie orrzymaii uchwaly
Regionalnej Izby Ohrachnnkowej dotyczqcej opinii o przedlozonyn

Przewodniczqcy Rady cminy, odpo$,iedzial! 2c nie ma obowiqzku
przekazywoia rakiej uchwaly, byb do wgl.rdu na stanowisku obslugi Rady.

Nastepnie Przewodniczqcy Rady cminy zrvr6cii si€ z prosb4 do W6jra Cminy,
o pzedsowienie sprawozddia.
Wojt Gminy, Pan Mariusz Zalewski bafdzo obszernie om6wil sprarrozdanie z
q,konania doohod6w i $,datkow bdzetu gminy $, roku 2008 / spawozdanie
dostQpne m stronie wlw.Srninazg.pl(zakladkd fi narse gminy)/.
Po on6wieliu sprawozdMia Przewodliczqcy Rady cminy loprosil o
odczylanie wDioskx Komisji Rewizljnej.
Radny Tadeusz Borek. Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej odczyla] wniosek
Komisji Rewizyjnej $mz z uchwal4 dolycz4o) lorytywnego zaotiniowania
spMwozdania i wyst4lienid do Resionalnej l{ry Obrachud\owej o udzielenie
Wojlowi Cminy absolutoriun za.ok 2008.

Po odczytuiu wniosku W6.jt Gniny Pan Mdiusz Zalewski odczyral uchwale
Regionalnej lzby Obrachunkowej Nr i03/09 z dnia 6 kwiehia 2009 roku \r
sprawic wydania opiniio sprawozdaniu z wykondiabudzelu za rok2o0E.

NastQpnie Przewodnicz4cy Rady Cminy. Pan ]lenrlk walcTak odcrytal
uchwale Resionalnej ]zby Ob.achunko8ej Nr 104/ 09 z dnia 6 kwietnia 2009
rol .  \ .  spmu:e oDi l i  o u,  o.kr  Koni  . i  R-v i4 jn l j .

Po odczytmix uchwal RIO. Przewodnicz4c)
zap)lmlem do .adnych c?y ?.glaszajq uq,agi do

Radt Gnrfy,

I
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Radni nie wni€ili uwae ani!yt.n.

Ptzewodnicz4cy Rady cminy poprosil o przedstawienie opinii z posiedzen
Komisji.

Rod 6 Hd J  \Lrso. { "  l , / "qoo (&rr  Ku|  .s  I  B,  d /d . ,  Rotn i .  $ . , .' r  
l ids t ru \ rJ t  'Ocxul )  srooo{ i .1o pov eo id l .  /e  lom,  , .  !  u jc \ l

uchwat zaopiniorvala pozyrywnie .

Radna Antonina Ambro2cwicz Sawczuk powiedziala ze Komisja polilyLi
Socialnej, Zdrowia, Praw Czlowieka i praworz4dnojci projekr
uchwaly zaopnriowala pozytywnie przy I glosie wstrzymujqclm sie.

Radny Wieslaw KuchB-Przervodniczqc) Komisji Oiwiary i Kultury lowiedzial
2e komisja projekt uchwal"a zaopiniowala pozlty\nie przy 1 glosie

Przervodniczqcy Rady Cminy, polrosil o przeglosowanie uchwaty.

Uchwala zostala podjeta l2 slosani za, I przeciwnyn /J.Be.ent i 2
wsirzlmujqcymi sie /A. Ambrczcwicz Sa$,czuk i T.S.oczyiski/. Uchwala Nr
LXIX/ 210/09.

W6jt Gminy Mariusz Zalervski-sedecznie podziQko\vai radDlm za udzielenie
absolulorium. podkrejlai4c Ze absoluloriun nie jest dla zadowolenia Fdnych
czy mnie osobiScie ale dla zadowolenia mieszkanc6r'i mam nadziejr 2e oni
przyDajmiej w pervnej czeSci takie zadowolenia podzielaj+

2l
Przewodnicz4c! Rldr Cminy, powiedziai. ze drugi projckt uchwat dotyczy
wielolebrieso proarmu inwesiycyjnego w Gminjc Ziclona G6m na lara 2004
2013.
P.zewodniczacy Radt dodat, ze prcjek uchwaly byt szczcg6towo om6iviony
na posiedzeniach konisji. nienniejiednak slyial czl s:lpytdia.



Pzewodniczqcy Rady cmiDy poprosit PEewodniczqcych Konisjio opinig.

Radna Hanna Wysocka- Przewodnicz4ca Konisji Budzcru, RolnictwN i
Inhastruktury i Ochrony Srodowiska lowiedziata, 2e k.misia Fojekt
uchwaly zaoliniowala pozltywnie .

RadDa ArloniDa Ambrozewicz Sawcak powiedziala zc Komisla potityki
Socjaliej,Zdrowia. Pmw Cziowieka i Pmwoz{dnojci projekt uchwa\
zaopiniowala rioryrl,wnie .

Radny Wieslaw Kuchta-PEewodnicz4cJ Komisji Ojwiaf- i Kultuy oswiadczyl
ze komisja projekr uchwaly zaopiniowala pozylywDje.

Przelodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie prcjektu u.hrvatt.

Ucnwala ,-ostala podj€ta prry 1,1 glosach za i I rvsrr4,muj{cym sie / J.Berenr/
Uchwata Nr XXIX/231 /09.

3/
Przewodnicz4ct Rady cminy lowiedzial, ze drugi projekr uchwaly doryczJ
zDtianv budzetu gminy na 2009 rok, na wstFpie powiedziat , Ze p.ojckt
uchwaty bll szczesolowo om6wiony na posiedzeniach komisii , niemnicjjcdnak
splaal czy s4 ulisgi b4d2 propoz]_cje zmiuy przedsrawioDego projeklu.

Przewodniczqcy Rady cininy, s!y1a}czy kros z Panstwa radnych ma uwagi.

Pr,€wodniczlcy Rady. oiwiad0zyl ze nie widziuwas.

Pzcnodniczqcv Rady Cmjny poprosi] PrzewodDicz{cych Koirisji o olinie.

Radna Hanna Wysocka Pzervodnic4ca KomisiiBndtenr, Rollictlva i
Inliastrukturt i Ochrony Srodorv jska poiviedziaia, 2e komisj a projekt
uchwaly zaopiniowala poryrywnie.

RadnaAntonina Ambrozervicz Sawczuk
Socjalnej,Zdrowia, PraF czlou,ieka i
zaopiniowala pozytyMie .

isjaPolilyhi
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Radny Wiestaw Kuchra Puewodnicz4cy Komisji Oswiary i Kultury ojiviadczyl
ze komisj a proj ekt uchwary zaopinio$ala pozytyMie_

Przewodniczqcy Rady poprosil o pzeglosowanic projcktu uchwaly.

Uchwata zostala podjtta pfzy 14 elosach za i I wstrzymu.j4cym sie / J.Berent
-Uchwala Nr XXIX/232 /09.
4/
Przewodnicz4c) Rady Gminy, powiedzial ze kolejn), prcjekt uchwaty doryczy
zaciqgniacie dtugotennnrowego kedytu bankowego, do wlsokosci l0 mln 21, z
pftezna.zeden na slinansowanie pimowanego w 2009 roku deficyru
budzeiowego. Pmwodniczqcy dodal ,ze projekt byl szczeg6lowo omawiany na
komisjach. czy s4 w zrvi{zku z lyn pytania.

Przewodniczqcy Rady cDiny loprosil o przedsrawienie optuii z posiedzen
Komisji.

Radna Hama Wysocka, Przewodnicz{ca Komisj i Budzetu. Rolnicrwa ,
Infrastfuktury j OchJony S.odowiska powiedziala, ze komisja proiekt
uchwaly zaopiniowala pozlqenie .

Radna Antonina Arnbrozewicz Sasczuk lowiedziala 2e Konisja Politykj
Socjalnej, Zdrcwja, PFw Czlowieka i Pras'orz{dnosci prcjekt
uchwaly zaopiniowala pozlrywDie .

Radny wieslaw Kuohia Przewodniczacy Konisji Oiwiary i Kullury powiedzial
ze konisja projekt uchwary zaopiniowala po4rywnie.

P.zewodnicz4cy Rady cminy. poprosil o przeglosowanie uchwaly
Uchwala zostata lodjeta 1l slosdi za l|zy 2 wstzymuj.rcych si9. -Uchwala
Nr XXIX/ 2lll09.
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5/
Pvesodn:. /1c)  Ra-r  Cm,,  \  ouk -o l  at  /e . .  e r  !  D-o ekl  -h{ .  t )  JoO./)
r c l r P l e n r d  o o r n w c )  l  " 1 . o $ c i c r i r  e , z i e l o D L , v ! o , r o r u J e n  e s k

Pr^kodr L/aq Rad) L im:.vo,s 3dc/)  t  .  .  e p o jckr  re |  .  hsJb .2. /ctsororo
n .  f o J i . d . c n i d r l .  t u a , ! . .  d  d . , ) . 4  o o t  a r o { d n i d

prou laktyki prowadzonej pfzez lzb€ Wyrrzei'viei.

Przewodnic?4cy slytal czy sq p)rania.

Przewodnicz4cy Rady cminy popfosil Pr2ewodDiczalyctr Konisji o opiniQ,

Ra.lna Hama Wysocka Przervodnicza.ca Komisji Bud2_elu, Rotniclwa i
Inaastrukrurt' i ochrony srodowiska powiedziata, ze komisjaprojck!
uchwary zaopiniowata po?"ytywDie .

Radna Atuonina Anbrozewicz Sawczuk powiedziata ze Komisja potiryki
Socjalnej, Zdroqia, Praw Czlowieka i PE$,orz.ldnojci prcjekt
uchwary zaopiniowaia po,-ylywnie.

Radny Wieslaw Klchta,Przcwodnicz{cy Konisji Os\yiary i Kuftury oswiadlzyl
2e komisja prcjek! uchwaly zaopiniowala pozyry$nie.

Przewodnjcz{cy Rady poprosil o przeg{osowaDie proiektu uchwa}}.

Uchwala zostala podjria .jednogloinie UchwalaNrXXtx/ 214 /09.

Przewodnicz4cy Rady cminy po$,iedziat. 2e kolejny projekt uchwary dorycry
zarzqdzenja wyborow uzupelniaj4olch do Rady Solcckiej w solecLwie Racula.
P.zewodnicz:icy Rady Gniny oswiadczyl, ze piojckl rej uchwaty szczeg6lowo
byl omdwiony na posiedzeniach konisji niehniej jednaL przewodnjcz4cy

Radna Antonina Ambrozewicz- Sawczuk ,powiedziala. ze
/ T i r e  r i F i . c .  , e b r . n r ' . / b r b  o . p ,  4 d  \ . . ( r , 1 S  e n  / )
!g slras'ie z sohysem. nie Mioslzastrezei do niar!
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uchwat zaopiniowala poryryMie .

Ra.lna Adtonina Amb.ozewicz, Sawcak
Polityki Socjalnej, Zdrowia, Plaw

Wiecej pltai nie zsloszono .

Przewodniczqcy Rady cminy, poprosil
mida miejsca zebrsia wiejskieso.

o prregtosowdie *niosku Pani radnej o

Wniosek rudnej rcsral przyj€ty iednogloSnie_

Radca Pmwny zasugerowala !6wniez , aby pEeglosowai proponowany rermin

Przewodnicz4cy poFosil o przsloso\ranie r(minu zebrd..

Temin zeb@ia zostal pzyjQty je.dnoglorinie .

Przewodnicz4cy Rady cdny poprosit Pze'vodniczqcych Konisji o opinie.

Radna Hanna Wysocka- PEewodniczaca Komisji Budzeru, Rolnictwa i
Infiastruktury i Ochrony Srodowiska powiedziala, ze komisja prcjek

powicdziata 2e opinia KoDisji
Cztow;ek i Praworzadnosci jest

Radny Wieslaw Kuchta-Pn ewodniczqcy Komisji OSwiary i Kultury powiedzial
re komisja prcjek uchwat aopiniowala pozlrywnie.

Pzewodnicz4cy Rady poprosil o pruslosowani€ prcjeku uchwaly.

Uchwala astata podj9ta jednoglo$ie Uchwala Nr XXM35 /09.

7/
Przewodniczqcy Rady cniny powiedzial, ze nastepny prcjekt uchwal./
doryczy *f,nznia zgody na udzieldie bonifikary od ceny ]okalu nieszkatneso
spzedawanego na zecz ich najency i pierwszej oplaty z ilrutu u4lkowania
wieczystego grunhl Przewodniczqcy Rady cniny oswiadctl, ze projeh rej
uchwaly byi on6wiony na posiedzeniach komisjj
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Pzewodnlczrcy lp)1a} czy qepyrdr"

Rrdny Jaroslaw Berent oSwiadczyl
sprzedaz/ lokali po lak niskiei
postepowaa dobry gospodarz.

,2e zdecydowanie jesrem przeci'vny
ccnie , uwazm ze tat nie powinien

Komisji Budzetu, Rolnictwa i
powiedziata, 2e komisja projekl

Rddna Anio.ina Amb.ozewicz- Sawczuk sp),Lala czy gmina poniosla jakiej
koszty zwl4zane z tym lokalem. np. na remont.

Dyrek])r KZG, Pan Lesrek Klim, odpowiedzial, ze budynek p|zejeti(ny od
Zaklad6w Miesnych, kiedy byta juz ,,wsp6lnota mieszkaniowa,l w zwiqziu z
ryn gmnranie ponosi adnych kosz!6w Fi4zanychz nrzymaniem lokali.

Przewodniczqcy Rady polrosil o ofinie do Fro.jeku ru,wa,y.

Radna Hanna Wysocka Ptz elvodnicz.Lca
lniiasln&iury i Ocnfony Srodowiska
uchwary zaopiniowala pozytywnie .

Radna Antonina Ambrozewicz Sawczuk powiedzjala 2e opinia Konisji
Polityki Socjalnej, Zdrowia, Praiv Cztowieka i prawoz4dnosci jest

Rad.y Wieslaw Kuchta-Przewodliczqcy Komisji Oswiary i Kuliury lowiedzial
ze konisja projekt lchwaty zaopiniowala pozytywnie.

Uohwala zostala podjt-ta przy 13 elosan]i za i
T.Sfoc4,nski/ -Uchwala Nr XXIX/ 236/09.

I  f r z e ! l s n , r m i ' l . B e i e r 1 r ,

8/
Przewodnicz{cy Rady Cminy lowiedzial. ze ostahi prcjekt uc-hwa}y dolycry
uchylcnia uchwary ushiajqcej $lsoko66 doplary do ceD] 1 nr dosta.czaDej
lvody p.zez,,Zielonog6rckic Wodocilsi i Kdalizacje"Sp.z.o.o w Zieton€j

Przewodnicz4cy Rady cminy lowiedzia{ . zc projekr tej uchwdty tak jak
popzednie byi on6wiony na posiedzeniach konisji

Przewodniczqcy spttal c4' s4 trwagi bqd: lytmia.

Radny Jaroslaw Be.eDt- poprosil Prz€wodDiczqcego Rady
uzasadnienia do prcjekt! uchwab



Przewodnicz4cJ Rady cminy, odczytat uzasadnienje.

Po odc44aniu uzasadnienia radni wsi pucuta Hanna Wysocka i Mjeczyslaw
Jdgas, oswiadc4,li ze cena wody lowinna by jednakowa dta wszyslkich
nieskatu6w cminy, ndny Jdsas lodkresiil dodatkowo ze cnina nie ponosi
zadnlch,koszt6w. z tytulu doslary wody, gdyz siea jest eksptoatowa; pzez

Pz€wodnicz4cy Rady cminy, dodal Ze przed przejacienr sieci w przytepie,
przez 

.Spolka, cmina ponosiia ogromne strary na spzeda4r w;dy.
spowodowane to bylo rozniei iloSci wody, odczyiywanei m pocz{kLr sie;i,
.  t l i  / l i . z . - . \ " ? b I o r q c n  r a  o l d c  !  .  i o r , . ,  u o o 1  . D | 7 q 4 3 1 1 .  r 1 . , . , .  . .
d< r  dpra\de Inre-4kdnca |  ^ lLpu obchod/ i .  t ro  do. . r - . .  d  T I  q^d i ,  on,  . \c

placia lyle ile pozostalj mieszk.ncy gftiny, naszym zadanien jest nu
zabezpieczya takje warunki. w mojej ocenie ; nie b,tko w nojej woda
doslarczana przez miastoniejest lepsza, wiec dlaczeso ma byijeszcze drozsza.
. o  J o  " $ . e r d . e ' r r ' .  . €  I n , i  m i e s / \ . , c /  r , - . n \  1 r ^  d o t i d d  c  d o
n . e . \ a  o w P r 4  e p u - T i a s e  / o r d . , d J p o ) / r o q t d " r  e - . e s / ( a r c r  p , / y l e p ,
s4 rajwiekszym udzialowcen jako grup. mieszkanc6u, r, naszlm wsp6lnym
gm'nnym dobytku, to rvlajnie jch podarki slanowi4 doltat] do imych zadan.

R " d l )  r o , n d s /  \ - o . / ) l s k i  o o s  e a z i d l . , e . e z c  i - h o d / i  o  r o i  , o . c . ,  . d , ,  m , F .
b ) c . r o $ m ; a  : d o  r e g o  , k b d 0 4 l . . k d / o )  q g m : r  ' e p o ! . n i c , p € . i .  

r ) t c . J - o
lc /e I  

. .hoJ/ r  
o  

.doot . f )  
lo  ,a  rso/dr  ,  ,e  ie .  o  e t ( .u t  so(rdt ' l r .  d tdrego

a b )  . q  o a .  o a  . e " r  \ . o d , .  r  e  t $ { i r 1 L , )  J . S
spreszJa z cen4 wody miejskiej dostarczanej dla przylepu . 6,rko poczekai az
niasto Lrstali ceny, w6wczas nasz Zaklad ustatil by raka, sam4 oenq, wtedy

l,l

w dalszej czesci odbyla si€ dyskusja w krorcj glos zabrati radDy Jaroslaw
Berent, radna Iianna Wysocka. radDy Jan Smote., radna Amonina
Amb.ozewjcz- Sawczuk i radny TadeuszBorek, dob'cz4ca doplaty.

Ptzewodnicz:tcy Rady Cminy, zwrocil uwaga pani radnej
prosi o stonowmq wypowiedi.

Radly Jacek Rusiiski spytal czy cmjna doplaoa tub urrzymuje siea
wodociqsowq w Przyleple, czy wykonuj e j akiekotiviek remom na-tej sieci.
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Radna Antonina Anbrozewicz Sawczuk- ponowila apel o zniesienie doltary.

Pdi Anna Halip wyiainila ze co do lytan dolycasych podl4czenia do
kmalizac.ji lj. czy cze66 mieszkdcow jcst podt.rczona do sieci. to odpolviedz
brzmi tak. dotyczJ to mieszkaic6w p,zyteczoDych do,,starych,, sieci, natomiasr
do siecl ktualiacyjnej budowaDej obecrie nikrsi€jeszcz_e nie podhczyl.

Po wyczerpuiqcej dyskusji, mdny Jarcslaw Berent, stwierdlit ze n6wiqc o
doliacie m6wnny o wieloq'siecznej kwocie, dlatego p.oponul( zmranQ rennlnu
wejicia w4'cie uchwaly tj. od dnia 1 wrzeinia br.

Pan W6jt- powiedzial. ze miesi{c lenu Rada podjq}a uchwale o dop}acie, z
klora mieszkancy zostali zallozn.ni. zmieniajac ja temz kwesrionujeny nasz
autorfe!, iyiko nie wiem w jakim celu to mbnny. Moim zdaniem mieszkancy
powinni p.zyjdi i przep€dzi6 nas lvszystkich byimy pzyszli po ronm do
siowy. Uwaam, ze administrcwdie sieci4przcz Spolkejest najak najbardziej
zdrowych zasadach, od 3 la! ulrzymanie sieci w Przylepie, nie kosziuje nas
podatnik6w ani zlot6wki. W tym roku St6lka ainwesLuje 700 rys zi na

Przewodniczqcy Rady cminy, spytal czy Mdny J.Berenr- podtzlmuje wniosek
o wejiciewzycie uchwaly od I srzesnia.

Rad.y Jaroslaw Bercn. odporviedzial. 2c tak , edyz mojq ideqjcst zniesienie

Radny Miecryslaw Jargas zaproponowal elosowanie nad projektem calosci

Przewodnicz4cy Rady poprosii o olinieKonisjido p.ojektu uchwary.

Radna Ha.na Wysocka- Przewodniczqca Komisji Budzctu, Rolnictwa i
I.1ia$rukury i ocnrony Srodowiska powiedziala, ze komisjaprojek!
uchwary zaopiniowala negatyrvnic .

Radna Antonina Arnbrozewicz Sawczuk powicdziala
Polityki Socjalnej, Zdrowia, Praw Czlouieka i
Desarywnie I za.2 przeciw. I wslrzymujqcy sie.

fl



PEewodricz4cr Rady cniny, poiviedzial re Dastepny
zalylania radnych, prosze wiec o zglaszanie pltan.

P/eeoor i .z - . r  Rda on 1blnovdl .  /e  11e pe; . - id-

Radny Wieslaw Kuchta-Przewodnicz4cy Komisii Otuiary i Kuitury powiedzia]
ze komisja projckt uchwaly zaopiniowala poz),tywnie.

Uchwala zostala pod.jeta 4 glosami zalw.Kuchta, A.Sawczuk, J.llereni.
T.S.oczynski/ 7 gtosami przeciw i4 wsrrzyruj{c}mj si€. przewodnicz4cy Rady
Gminy poinfonnowal, ze uchwata nie zo$ala podj9la.

A d . t 0

Punkt to interpelacje i

zapyBn n'e zgtuszono.

Przewodni.zqcy Rady Gniny powiedzial, ,e w zwiqzku z tyn 2e nie zgloszono
zadnych ilterlelacji. nie na tczna nie odtowiedzi.

Ad. t2
Przeivodniczqcy Rady Gminy lowiedziai ,zc kolejnt punkl obrud to ,,wnioski i
infornacje", prosz€ o dyskusja.
t /
Radna powiatu Janina Kalu2a, pogatulowala sAkonania budzetu za rok 2008 i
uzyskania absoluroriun W6jrowi Cminy.
2l
Mieszkaniec gminy wsi P,zylep z ulicy Strazackiej . zw cil si€ z prosb4 o
inlcrivencje. Firma San-Bud, buduje kdalizacje. ale p|zy okazji niszc4 drogi
ktore staiq sie nie lrzejezdne, samochody jezdz4 bardTo szybko, porvstaj4
tuhany kurzy, ciezkie samochody njszcza chodniki, 1mi4dlly. klo placi San
Bud owi za z-niszczeni!, jakie czlni. Co do ceny wody , czenu tuan]y placii
wiecej niz reszta nicszkaic6\r eminy.

w6jl odlowiedzial ,ze podziela zdanie inies/kanc, i jeeo obuizenie
rykonawstwcm, ale my za to dodatko$o nje placimy si{ 10 koszry w} konawcy,

=.(,4
m) placimy lenqjatajc, r  okle i luna w przerarsr .
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Mieszkaniec wsi Racula Pm Aleksander Swiejkowski zlozyl skar-q€ na
dzialania radnei Anloniny Anbrozewicz- Sawczuk, pocz.vm steczyl skargt w
fbnnie pisemnej do protokolu /skarga w zal4czenid, dodaj4c na zakonczenie, ze
w lrzlpadku nie zaprzestdia dzialian ptzez radntu skieruje splalva do

Radna Antonina Ambrozewicz- Sawczuk na wsQpie powiedziala. ze uwaza iz
sprawa nie jesi tematem do rozpaty*3nia na Sesii , niemniej jednak skoro
lemat zostal rywolany przez Pana Swiejkowskiego. chcialabym poinlomowai
od poczqlku. A mianowicie, dokladnie lydziei lemu o godz. 23, nralzonka Pana
Swie.jkowskiego, &woni donnie na kom6rke proszqc o Ponoc.

PEewodnicz4cy Rady Gminy , zwrocil siq z proibq do Pani radnc.j aby ro
wyjainienie pzygotowala Pdi rownie2 na piimie.

Radnanr6cila sie do Pzewodniczqceeo, proszqc aby nie odbieraliej elosu
Dalej Pani radna powicdziala, ze skon w nocy w piqlek nieszkanka o 23. Prosi
ia o pomoc, infomujqc ze mqz zapowiedziai, 2e w sobote anieni zamki i
wrwali iqw domu. Pmi Swiejkowska, prosila o pomoc ihfornujas ze rnq? nie
chce do domu wpuicia ani iej mi jej 76 letniej malki. bedqcej po drvoch
zawaiach. Spyral;m *6*-":, 

".y 
dzwonita na policja Pani Swiejkowska

odpowiedziala ni,2e dzwonilam ale policia nie chciala lrryjechad W zwi4zku
z lyn postmowilaln. Ze do moich obo\tiqzk6w nalez] pomoc mieszkaicom.
dldreso Do,.d,o. . lam podrecl . r .  . ,mo.fodcr '  n e r ( loJ/- .  do do u r  '

, ,ap-o: /enie Indl /  l :  Pard sqrerkoq " iego td ldon ldn na ou ic je l6 5 i r
stalo, ze w parolu policji, byli lollcjarci bardzo dobEe loinlbrmowani i
poucryli Pana Swiejkowskjego, ze kazdy ma prawo-weift Da posesle na

)ap.os'enie jednej 'i,sol nieszkajecych, pouozyli Pana Swiejkowskieeo ze nie
na prawa zmieniai zank6w i usu$'aa malzonki z tego dom! Zoslal
sporz4dzony z tego p.otok6l.

Przewodnioz4cy Rady dodar, ze rozhawiat z tcj spras'ie z Policjtu Komendant
twierdzi. ze skoro Pani Swiejkowska nie jest tam ameldoxana nie noze jej

wprowadzia do mieszkanra.

5l
Mieszkaniec wsi Racula Pan JozefNosly, powiedzial ze z u
porQ, zlozyl n. rece Pzewodniczqcego Radv Pisno, !r.s74c
jego teiciq / pismo w zalqczeniu/.
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Przewodniczqty Rady Gmhy zamkn{t obEd )oO( Sesji Ra y Gniny Zielona
Gdm o godz. 16 ".
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